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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 21.12.2022 
 
 

Lucrările şedinţei au început la orele 16:30 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6 cu 
sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti; 
- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- dl Lucian Dubălaru, Președinte de ședință; 
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6; 
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6; 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6, 
face prezenţa consilierilor. La inceputul ședintei au fost prezenți 23 de consilieri locali din 27 de 
consilieri locali în funcție, iar la sfârșitul ședinței au fost 24. Au lipsit dl Bordei, dl Tomescu și                 
dl Volintiru. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 3542/15.12.2022, în temeiul dispoziţiilor     
art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi                 
lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, 
ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 3542/15.12.2022 a fost publicată în ziarul Adevărul în 
data de 19.12.2022, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 
și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin dispoziţiile nr. 3644 din 20.12.2022 şi nr. 3658 din 
21.12.2022. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul instituției 
la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook la 
adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

   Anexă la Dispoziția Primarului  Sectorului 6 nr. 3542 din 15.12.2022 
 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale  
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
Aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare din data de 23.11.2022 și 
al ședinței ordinare din data de 24.11.2022.  

2. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 
numărului de personal al Creșei Neghiniță, unitate de educaţie timpurie 
antepreşcolară, cu personalitate juridică, în subordinea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

3. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 
numărului de personal al Creșei Pinocchio, unitate de educaţie timpurie 
antepreşcolară, cu personalitate juridică, în subordinea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI 
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4. 
nr. 1, nr. 4  și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 
numărului de personal al Creșei  Harap – Alb, unitate de educaţie timpurie 
antepreşcolară, cu personalitate juridică, în subordinea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

5. 
nr. 1, nr. 4 și 

nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții, 
numărului de personal și Regulamentului de organizare și funcționare ale 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

6. nr. 5 și nr. 6 

Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului 
Bucureşti de a transmite în administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 prin 
Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6 terenurile 
aflate în domeniul public al Municipiului București, aferente pasajului 
suprateran “Ciurel”, identificat conform planului anexă, în vederea reabilitării 
structurale, funcționale și estetice. 

7. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind stabilirea criteriilor de identificare a clădirilor şi 
terenurilor neîngrijite situate în intravilanul sectorului 6, a cotelor de majorare a 
impozitului aferent acestora, aprobarea Regulamentului pentru punerea în 
aplicare a prevederilor art. 489 din Codul Fiscal și abrogarea H.C.L. Sector 6    
nr. 26/2021.  

8. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local    
nr. 234/25.11.2021 privind aprobarea modelului de contract de închiriere pentru 
suprafeţele cu destinaţia de locuinţă pentru tineri până în 35 de ani și a 
modelului de act adiţional la contractele de închiriere pentru suprafețele cu 
destinaţia de locuinţe pentru tineri din cartierul ,,Constantin Brâncuşi”. 

9. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al    
Sectorului 6  nr. 236/25.11.2021 privind aprobarea modelelor de contracte de 
vânzare (cu plata în rate/cu plată integrală/Prima Casă/credit ipotecar), pentru 
locuinţele din Cartierul „Constantin Brâncuşi”, sector 6 și acordarea 
împuternicirii în vederea perfectării actelor de vânzare. 

10. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de Funcții, 
numărului de personal și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 
Direcției Generale de Poliție Locală Sector 6. 

11. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor economici actualizați pentru 
obiectivul de investiţii „CONSTRUIRE IMOBIL CU FUNCŢIUNEA DE 
PARCARE, CU REGIM DE ÎNĂLŢIME D+P+2E+TERASĂ 
CIRCULABILĂ” aprobați prin Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6  
nr. 240/25.11.2021. 

12. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția proiectului “Extinderea 
Sistemului de Colectare Separată a Deșeurilor la nivelul Sectorului 6 al 
Municipiului București” a terenurilor identificate conform Anexei care face 
parte integrantă din prezenta hotărâre pentru realizarea investițiilor incluse în 
proiect. 

13. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de Implementare a 
proiectului „Construire imobil cu funcțiunea de creșă, cu regim de înălțime 
S+P+1E, împrejmuire teren si organizare executare lucrări în Bulevardul Iuliu 
Maniu nr. 11B, Sector 6, Municipiul București” cu Compania Națională de 
Investiții SA, finanțat în cadrul PNRR Componenta 15 - Educație, Investiția I1 - 
Construirea, echiparea și operaționalizarea a 110 creșe. 

14. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de Implementare a 
proiectului “Construire imobil cu funcțiunea de creșă și organizare executare 
lucrări în Bulevardul Timișoara nr. 89, Sector 6, Municipiul București” cu 
Compania Națională de Investiții SA, finanțat în cadrul PNRR Componenta 15 - 
Educație, Investiția I1 - Construirea, echiparea și operaționalizarea a 110 creșe. 
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15. 
nr.1, nr. 4 și    

nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune privind 
serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Local al 
Sectorului 6 al Municipiului București, pentru anul 2023. 

16. nr. 4 și nr. 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării garsonierei nr. 40 situată în 
Aleea Cumințenia Pământului nr. 6, bl.C1.12, devenită vacantă pe parcursul 
exploatării. 

17. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea închirierii, prin licitație publică, conform 
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 124/2022, a spațiilor comerciale aflate în 
administrarea Administrației Comerciale Sector 6. 

18. nr. 5 și nr. 6 

Proiect de hotărâre privind aprobarea executării de către Administraţia 
Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană Sector 6 a lucrărilor de interes public 
local de amenajare/reparare/reabilitare a curţilor grădiniţelor (spaţiu verde şi 
spaţiu de joacă copii preşcolari), aflate pe raza administrativ-teritorială a 
Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, administrate de Administraţia Şcolilor 
Sector 6. 

19. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
desfăşurare a activităţii de publicitate, reclamă şi afişaj în Sectorul 6 al 
municipiului București. 

20. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării prin leasing financiar a 
utilajelor și echipamentelor necesare desfășurării activității Administrației 
Serviciului Public de Salubrizare Sector 6. 

21. nr. 5 

Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului 
București de emitere a unei hotărâri privind solicitarea către Guvernul României 
pentru transmiterea imobilului clădire şi teren situate în Bucureşti,    
Aleea Callatis nr. 1A, Sector 6, din domeniul public al statului şi administrarea 
Ministerului Administrației și Internelor, prin Direcția Generală de Poliție a 
Municipiului București, în domeniul public al Municipiului Bucureşti şi 
administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti,    
prin Administrația Școlilor Sector 6. 

22. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre privind finanțarea meselor acordate unor categorii de 
preșcolari înscriși în grădinițele de stat din Sectorul 6 al Municipiului București, 
la grupele cu program prelungit, în anul școlar 2022 – 2023. 

23. nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr. 1 și Anexei   
nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 33 din 18.02.2021 
privind nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 6 în 
comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității din unitățile de învățământ 
preuniversitar de stat, particular și confesional din Sectorul 6 al Municipiului 
București. 

24. nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 și Anexei 
nr. 3 din H.C.L. Sector 6 nr. 34/18.02.2021 privind nominalizarea 
reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administraţie ale 
unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 al Municipiului 
Bucureşti, nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în 
consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ profesional și tehnic din 
Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, nominalizarea reprezentanţilor Consiliului 
Local Sector 6 în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ 
particular şi confesional din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, precum și în 
consiliul de administrație al Casei Corpului Didactic a Municipiului București. 

25.  Întrebări și interpelări. 
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Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 3644 din 20.12.2022 
             Suplimentarea proiectului Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 21.12.2022, ora: 1630 

 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L. Sector 6 
ORDINEA DE ZI 

1. nr. 5  

Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului 
București împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 6 al 
Municipiului București în vederea încheierii unui Protocol de asociere între 
Sectorul 6 al Municipiului București și comuna Chiajna Județul Ilfov, în vederea 
realizării și finanțării în comun a unor obiective de interes public local. 

  

 
Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 3658 din 21.12.2022 

Suplimentarea proiectului Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 21.12.2022, ora: 1630 

 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L. Sector 6 
ORDINEA DE ZI 

1. nr. 5  

Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii mixte de negociere în 
vederea achiziționării pentru și în numele Municipiului București a imobilelor 
(terenuri) proprietate privată, identificate cu numerele cadastrale 210016, 
210017, 210018, 210020, 210021, limitrofe străzii Liniei, sector 6, în vederea 
extinderii și modernizării acestei artere de circulație și amenajării unor zone 
pietonale și de agrement. 

  

 

Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!               
Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Domnule președinte, suntem 23 de 
consilieri din 27, deocamdată. Dl președinte, aveți cuvântul!  

Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 
Ținând cont de faptul că este ultima ședință pe acest an mi-aș dori, înainte de a intra pe ordinea de 
zi, să începem cu un moment foarte, foarte interesant și drăguț. Am avut plăcerea să particip alături 
de mai mulți colegi din Consiliul Local, la festivalul tradițiilor organizat de învățământul preșcolar 
Sector 6, unde am întâlnit niște mici îngerași pe care i-am invitat aici, să ne colinde, în această 
seară. Este vorba despre doamna profesor Urujan Ramona de la Colegiul de Arte Dinu Lipatti și cu 
2 îngerași, cu Dragomir Maria Ingrid și Anastasia. Totodată, avem alături de noi și Corul Nostalgia, 
proiect al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6, coordonat de 
domnul profesor Alen Alexandru. Ni s-a alăturat și domnul primar.  

 
FESTIVITATE DE CRĂCIUN - COLINDE 
 
Dl Lucian Dubălaru: Sper că am reușit să creăm o atmosferă plăcută în această seară! Vă 

rog, doamna viceprimar! 
 D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: Am vrut doar să marcăm și faptul că astăzi 

este 21 decembrie și că sunt 33 de ani de când Revoluția a început și în București și că dacă astăzi 
am avut parte de copiii aceștia minunați, care ne-au cântat, este și în parte sacrificiului care a avut 
loc acum 33 de ani și este un moment pe care trebuie să-l marcăm cu toții și să înțelegem 
importanța lui și să o respectăm și mai ales pentru politicieni, să nu uităm că suntem datori să ne 
ridicăm la înălțimea așteptărilor oamenilor care s-au sacrificat, pentru noi, atunci. Mulțumesc!  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, viceprimar: Dacă tot am avut acest moment,                 
v-aș propune să ținem un moment de reculegere. 

 
MOMENT DE RECULEGERE 
 
Dl Lucian Dubălaru: Domnule primar, vă rog, aveți cuvântul!  
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Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti: Bună seara, dragi 
colegi! Suntem în ultima ședință a Consiliului Local pe anul acesta și voiam să vă justific de ce 
avem un proiect pe ordinea de zi care nu era, adică pe ordinea suplimentară. Este vorba despre 
faptul că, dacă tot ne-am văzut față în față, să nu mai așteptăm și să facem o comisie, o comisie care 
să se ocupe de cumpărarea unui teren. Bine, sunt două terenuri, dar unul mă interesează în mod 
deosebit și celălalt este important, evident, dar acesta mă interesează în mod deosebit. Este vorba de 
aproximativ 1,6 kilometri de linie ferată cu o lățime de 5 metri și lungimea de 1,6 kilometri, dacă 
țin bine minte, care aparține unui privat. Este vorba despre strada Liniei, acolo unde, așa cum știți 
foarte bine, avem un proiect să facem un parc liniar de 4 kilometri, iar fără această linie sau fără 
acest teren, ar fi incomplet. Să vă zic foarte pe scurt care este stadiu în care ne aflăm. Am prelungit 
protocolul cu C.F.R. pentru a face o amenajare de tip parc în zona străzii Liniei, așa cum știți, 
lucrează între Cora și AFI. Faza 1 a acestei lucrări va fi gata undeva prin mai, deci în luna mai a  
anului viitor, foarte curând, vom scoate la licitație și Faza 2. Faza 2 este de la Gara Cotroceni sau 
din proximitatea Gării Cotroceni până la Bulevardul Doina Cornea, iar Faza 3 este cea pe care vrem 
ca să o demarăm tot anul viitor și este între zona Lujerului și Valea Cascadelor. Terenul pe care 
vreau să-l cumpărăm aici se află deci, în Faza 3 de la Cora Lujerului la Valea Cascadelor și  
rugămintea ar fi ca, cel puțin un membru din fiecare partid politic, ar fi bine să fie nominalizat 
pentru a face parte din această comisie. Vreau să vă aduc aminte că, inițial, noi am cerut 
Municipiului București, Consiliul General, să ne dea voie să facem o expropriere, dar prețul era 
prea mare pe grila notarială și atunci, datorită formei, plus că nu are ce să facă altceva cu acest 
teren, prețul real este mai mic deci, avem o evaluare care ne arată foarte clar că am luat decizia 
corectă și am revenit și am cerut voie Consiliului General să-l cumpărăm. Deci, vom cumpăra 
oricum la un preț mai bun, decât este în grila notarială, ceea ce este foarte bine pentru că avem grijă 
de banul public și pentru a putea să executăm Faza a 3-a este important să existe această achiziție. 
Deci, acest teren va intra în patrimoniul Municipiului București și va fi dat în administrarea 
Sectorului 6 al Municipiului București. De ce este important acest obiectiv? Pentru că, dacă mergeți 
și ați mers, pentru că am mers cu toții pe Iuliu Maniu sau în zona aceea, o să vedeți că oamenii nu 
au un parc, stau copiii cu bunicii și cu părinții pe Maniu, la stradă, da, stau și se joacă acolo, pe 
trotuare, este cel mai aglomerat bulevard din orașul acesta, noxele sunt la un nivel foarte mare și 
Militari nu are niciun parc. Și atunci, fiind în Militari, practic strada Liniei separă Drumul Taberei 
de Militari, dar funcțional, mai degrabă, este în zona Militari, pentru că blocurile din Militari sunt 
mult mai aproape decât blocurile din Drumul Taberei, strada Liniei este un obiectiv pe care trebuie 
să-l continuăm. Dacă cineva avea dubii, timpul mi-a dat dreptate, nu era foarte greu, este clar că 
trenul metropolitan nu se va întâmpla în următorii 6-8 ani, deci, oricine ar zice, ce ar zice, 
amenajările noastre oricum sunt reversibile, dar oricum, până acum nimeni nu a demonstrat faptul 
că acel tren metropolitan, pe această rută, nu mă refer în general deci, nu mă refer la trenul 
metropolitan, proiectul în general al Primăriei Municipiului București, poate să fie foarte bun, dar 
pe această rută nu este viabil. Nu este viabil pentru că sunt niște costuri foarte mari. Avem metrou 
la 150 de metri, 200 de metri nord, avem tramvai la 150 de metri, 200 de metri sud, metroul merge 
foarte bine, la fel și tramvaiul, adică nu sunt probleme de trafic. În schimb, nu am văzut un studiu 
de trafic de la P.M.B. care să arate că, practic, dacă ar trece trenul pe aici, pe strada Liniei, nu s-ar 
face cozi interminabile pe toate arterele care traversează strada Liniei şi nu sunt puține, sunt vreo 5 
și n-am văzut, deci, niciun studiu de trafic, nicio matrice-origine-destinație, niciun S.F. care să 
cuprindă acest proiect. Vă dați seama, 6-8 ani minim, da, ca să existe trenul metropolitan pe aici, eu 
cred că nu are rost să îi mai ținem pe oameni în mizerie și în halul în care există. Deci, mergem mai 
departe cu recuperarea terenurilor industriale și le transformăm în spații verzi în care oamenii să 
trăiască și să aibă un trai decent. Aceasta voiam să vă zic, pentru că poate vi se pare ciudat de ce               
l-am pus pe ordinea suplimentară, de puţin timp, de câteva zile, am reușit să securizăm pentru încă 
5 ani și Faza 3 de la Cora Lujerului până la Valea Cascadelor. Mulțumesc!  

Dacă nu mă mai interpelați, probabil că o să mai înterpelați, dar oricum, vreau de acum să 
vă mulțumesc pentru colaborare tuturor și să vă urez Crăciun Fericit, un An Nou fericit și La Mulți 
Ani tuturor colegilor, atât din Consiliul Local al Sectorului 6, cât și din Primărie și instituţiile 
subordonate Consiliului Local al Sectorului 6!   
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Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos, domnule primar!  
Ședința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 3542 din data de  

15.12.2022 și suplimentată prin dispoziția nr. 3644 din 20.12.2022 și dispoziția nr. 3658 din 
21.12.2022 privind suplimentarea proiectului ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local 
Sector 6 din data de 21.12.2022 și a fost publicată în ziarul Adevărul în data de 19.12.2022.  

Avem la dosar o informare depusă de către responsabilul pentru relația cu Societatea Civilă 
prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe site-ul instituției 
Primăriei Sectorului 6 de la societatea civilă nu au fost primite propuneri, sugestii sau recomandări 
pentru amendarea acestor proiecte.  

Totodată, avem la dosar două note de retragere, a două proiecte. Prima notă de retragere: în 
calitate de inițiator al proiectului de hotărâre nr. 336 din 15.12.2022 privind aprobarea 
achiziționării prin leasing financiar a utilajelor și echipamentelor necesare desfășurării activității 
administrației serviciului Public de Salubrizare Sector 6, retrag acest proiect de pe ordinea de zi, în 
conformitate cu prevederile articolului 135 alin. (11) din O.U.G. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare și totodată, avem această notă de retragere 
pentru proiectul de hotărâre numărul 138 din data de 13.05.2022 privind aprobarea Regulamentului 
de organizare și desfășurare a activității de publicitate reclamă și afișează în Sectorul 6 al 
municipiului București. Ele se regăsesc pe ordinea de zi la punctele 19 și 20.  

Dacă mai sunt alte modificări? Avem și cele două ordini de zi suplimentare la care am dat 
citire, deja. Votăm completarea ordinii de zi cu cele două ordini de zi suplimentare.                 
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? O “abținere” (dl Desculțescu).                 
Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, ordinea de zi inițială a fost suplimentată.  

Supun la vot ordinea de zi în ansamblu ei. Voturi “împotrivă”?  Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, ordinea de zi a fost 
aprobată.  

Vă rog, domnul Secretar general! 
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, avem de aprobat procesul-verbal 

al ședinței extraordinare din data de 23.11.2022. Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun 
la vot procesul-verbal. Voturi “împotrivă”?  Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?                 
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, procesul-verbal al ședinței din                 
23 noiembrie a fost aprobat. 

Și de asemenea, procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 24 noiembrie anul curent. 
Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot, procesul-verbal al ședinței.                 
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? 
Cu 23 de voturi “pentru”, procesul-verbal al ședinței din 24 noiembrie a fost aprobat. 

Domnul președinte, aveți cuvântul! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule Secretar general! 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, 

Statului de funcții și numărului de personal al Creșei Neghiniță, unitate de educaţie timpurie 
antepreşcolară, cu personalitate juridică, în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Sector 6.  

Discuții dacă sunt, vă rog? 
Dl Alexandru Desculţescu, consilier local: Nu aţi spus unde vor fi introduse cele două 

ordini suplimentare.  
Dl Lucian Dubălaru: Da. Mulțumesc frumos pentru completare.  
Supun la vot introducerea celor două ordini de zi suplimentare, în locul celor două puncte 

scoase de pe ordinea de zi, respectiv prima ordine de zi nr. 3644 la poziția 19, iar ordinea de zi 
suplimentară nr. 3658 la poziția 20. Voturi “împotrivă”?  Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?             
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Mulțumesc frumos, domnul consilier Desculțescu pentru clarificări!  
DISCUŢII ÎN SALĂ 
Dl Lucian Dubălaru: Păi, asta am supus la vot și a fost votul consilierilor unde să le 

introducem. Există convocare separată, le-am votat separat pe fiecare în parte. Am votat ordinea de 
zi în ansamblul ei. Deci, ele au fost votate separat, au fost votate și în unanimitate, dar puteam să le 
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introducem la începutul ședinței, să fie primul punct pe ordinea de zi sau să fie ultimul punct pe 
ordinea de zi sau am decis să le înlocuim pe cele două. Ele sunt de sine stătătoare, oricum sunt 
hotărâri de consiliu separate, nu se amestecă cu ordinea de zi. După ce am votat ordinea de zi în 
integralitate, ea devine o singură ordine de zi, pe care o dezbatem în această seară.  

DISCUŢII ÎN SALĂ 
Domnul Secretar general, vă rog să ne ajutați dacă procedura este corectă. Mulțumesc! 
Dl Demirel Spiridon: Inițial a fost supusă la vot fiecare ordine de zi suplimentară, după 

care introducerea lor în ordinea de zi inițială a ședinței ordinare. A fost dorința dumneavoastră sau 
este dorința dumneavoastră de a le pune fie la început, fie la final sau în altă poziție a ordinii de zi 
inițiale. Nu este nimic greșit. Ați fost și întrebată de domnul președinte dacă le supunem la vot, în 
locul celor retrase.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul Secretar general! Vă rog, dl primar!  
Dl Ciprian Ciucu: Îmi cer scuze!  Înainte de a intra pe ordinea de zi, aș vrea, cum am spus 

puțin mai devreme, ca să nu fie niciun fel de neclaritate, ca toate grupurile politice să fie în acea 
comisie de cumpărare a acelui teren. Sunteți de acord? Adică, grupul PSD va avea o nominalizare, 
grupul PMP, grupul PNL şi grupul USR. OK, vă mulțumesc foarte mult! Voiam numai să vă 
consult, ca să stau liniştit. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul primar! Vă rog, domnul Copaci!  
Dl Alin Constantin Copaci, consilier local: O să propun o pauză, înainte de proiect și vom 

discuta. Mulțumesc frumos!  
Dl Lucian Dubălaru: Doamna Mitran!  
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! Am rugămintea 

să faceți exact nominalizarea, unde sunt cele două proiecte suplimentare exact în ordinea de zi, la ce 
punct?  

Dl Lucian Dubălaru: Am specificat, dar pentru… 
D-na Georgeta Mitran: Mă gândesc ca era mult mai simplu, dacă le-ați fi pus pe 

amândouă, înainte de interpelări.  
Dl Lucian Dubălaru: Pentru claritate am specificat, dar o mai fac încă o dată. Deci la 

poziția 19 avem ordinea de zi nr. 3644, da? 
D-na Georgeta Mitran: Aș vrea să citiți titlul proiectului.  
Dl Lucian Dubălaru: Adică prima: Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului 

General al Municipiului București împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 6 al 
Municipiului București în vederea încheierii unui Protocol de asociere între Sectorul 6 al 
Municipiului București și comuna Chiajna Județul Ilfov, în vederea realizării și finanțării în comun 
a unor obiective de interes public local. Acesta se introduce la punctul 19. Având numere separate, 
era la fel de clar, dar voi face același lucru și cu ordinea de zi numărul 3658 care se va introduce la 
punctul 20, este vorba despre: Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii mixte de 
negociere în vederea achiziționării pentru și în numele Municipiului București a imobilelor 
(terenuri) proprietate privată, identificate cu numerele cadastrale 210016, 210017, 210018, 
210020, 210021, limitrofe străzii Liniei, sector 6, în vederea extinderii și modernizării acestei 
artere de circulație și amenajării unor zone pietonale și de agrement. Acesta se va introduce la 
punctul 20. 

D-na Georgeta Mitran: OK. Doar o singură precizare, apropo de procedură. 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog! 
D-na Georgeta Mitran: Având în vedere că acest proiect va avea de nominalizat niște 

consilieri din partea grupurilor deci, va avea loc o procedură de vot secret și ultimele două proiecte, 
dacă nu mă înșel, vor avea același tip de voturi pentru consiliile de administrație, mă gândeam dacă 
n-ar fi mai bine să le unim în așa fel încât procedurile să fie una sigură pentru toate trei, să nu 
întrerupeți ședința pentru aceasta.  

Dl Lucian Dubălaru: Ideea este că, tocmai de aceea v-am întrebat cum dorim să facem, 
acum din moment ce am votat deja o procedură, să revenim asupra ei, nu știu dacă este chiar…, vă 
rog domnul consilier Alin Copoaci. 
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Dl Alin Constantin Copaci: Propun să facem o pauză exact înainte de acest proiect și 
stabilim totul şi în timpul acesta, serviciul tehnic are timp să facă și buletinele pentru consiliile de 
administraţie. Vom nominaliza totul, atunci.  

Dl Lucian Dubălaru: Ok, este perfect! Mulțumesc frumos! Haideți să revenim a treia oară, 
pentru proiectul organigramei și statului de funcții pentru creșa Neghiniță.  

Vă rog, dacă sunt discuții? Domnul Alin Copaci, vă rog! 
Dl Alin Constantin Copaci: Aș dori să discutăm puţin, în sensul de a sprijini colegii să-și 

dea votul în cunoștință de cauză și rog frumos pe cineva să ne explice puţin și cum este statutul pe 
funcții, pe salarizare. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul Alin Copaci! Vă rog, doamna 
viceprimar! 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: O să dau eu puțin context înainte și după 
aceea, să o rog și pe doamna director Schmutzer să vină cu explicații suplimentare, dacă este cazul. 
După cum știți, anul acesta s-a votat o nouă metodologie prin care creșele au devenit unități de 
învățământ antepreșcolar. Conform legiuitorului, aveam posibilitatea, fie să le arondăm unei unități 
de învățământ preșcolar, fie să le păstrăm în subordinea Consiliului Local, păstrând Consiliul Local 
ca personalitate fondatoare. Noi, am decis anul acesta, cred că prin hotărârea nr. 51, dacă îmi aduc 
bine aminte, ca cele 3 creșe să rămână în continuare în subordinea Consiliului Local, administrate 
de D.G.A.S.P.C. și vor primi personalitate juridică. S-a făcut demersul acesta. În momentul acesta, 
supunem plenului statul de funcții și organigrama. Ca să fie și mai clar, vis-a-vis de întrebarea pe 
care domnul consilier Copaci a pus-o legat de salarizare, cred că știți că în spațiul public au existat 
mai multe, să zicem așa, sincope, vis-a-vis de această trecere, au fost cazuri, cum a fost cazul de la 
sectorul 2, în care creșele s-au dat complet către unitățile de învățământ și angajații din creșă s-au 
trezit cu salarii cu 30% mai mici. Au fost cazuri ca la Cluj, unde s-a găsit posibilitatea ca salariații 
din creșe să-și păstreze aceleași drepturi salariale și să rămână în subordinea Consiliului Local.                 
Noi ne aflăm în situația celor de la Cluj, le-am păstrat și nu am intervenit pe zona de salarizare, nu 
am intervenit nici pe zona de funcții în plus, singurele funcții în plus sunt cele de director care, 
conform metodologiei, sunt propuneri venite din partea inspectoratului și avizate de către primar. 
Acum, dacă mai sunt întrebări sau explicații de dat, doamna director este în sală și vă poate da mai 
multe răspunsuri, sunt și eu aici.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna viceprimar! Vă rog, domnul Copaci! 
Dl Alin Constantin Copaci: Ce doresc eu, ca să fie clar pentru toată lumea, deci, să se 

lămurească anumite aspecte. Fiind vorba de niște fonduri, noi decidem asupra lor și vreau să mi se 
răspundă din punct de vedere cum consideră executivul sau să se spună că este în perfectă 
legalitate, nu știu cum să mă exprim, ca să nu existe dubii. Sunt două aspecte. Unu, am înțeles că 
personalul de conducere, directorii nu se păstrează, sunt numiți de inspectorat, din punctul acesta de 
vedere mă refer, al păstrării, gradului de salarizare, la aceasta mă refer, aici fac o referință și am 
înțeles că mai există două hotărâri judecătorești, pe două grădinițe și la a treia se consideră prin 
comparare. Vă rog frumos, să spuneţi dvs.!  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Totodată, cu modificările acestea legislative…, de fapt, 
înainte ca creșele să fie transformate în mod legal în unități de învățământ, educare și supraveghere 
și îngrijire, Guvernul a hotărât asupra standardului de cost pe care unitățile de învățământ 
antepreșcolar îl primesc pentru fiecare copil. În cazul creșelor, pentru fiecare copil, standardul de 
cost este de 15.010 lei pentru cheltuieli salariale și de aproximativ 500 de lei pentru cheltuieli 
materiale. Legat de ce ați spus mai devreme, cu dubii sau fără dubii, aici, vă spun foarte sincer, 
pentru că nu am de ce să mint pe nimeni, toată modificarea aceasta legislativă este un talmeș-
palmeș și ne-a pus pe toți în fața unor decizii pe care sincer, am fost cu doamna director de două ori 
la Ministerul Educației, n-au fost în stare să ne lămurească. Domnul inspector general a fost aici, la 
fel, am avut o discuție cu dânsul și cu domnul primar, nici în cazul acela nu au fost în stare să ne 
lămurească. Deci, fără dubii, nu cred că există și eu nu pot să vin să stau în fața dumneavoastră și să 
vă spun că decizia este sută la sută corectă, fără dubii. Legat de acele hotărâri judecătorești, am 
repetat aceasta de fiecare dată când s-a pus în discuție bugetul D.G.A.S.P.C., pentru că de fiecare 
dată aminteam că la capitolul cheltuieli salariale, pe lângă fondul salariilor, D.G.A.S.P.C. Sector 6 
trebuie să plătească retroactiv drepturile salariale la o parte din angajații lor. Cei care ne-au dat în 
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judecată sau mă rog, au dat D.G.A.S.P.C. Sector 6 în judecată, pentru că în 2018 cred, s-a luat 
decizia la nivelul fostei administrații să nu se mai plătească niciun spor. Acela a fost momentul în 
care o mare parte din angajați s-au întors în instanță împotriva administrației, printre ei și angajații 
de la creșa Harap-Alb și Pinocchio, cărora de fapt instanța le-a dat câștig de cauză și instanța a zis 
așa: le plătiți drepturile salariale retroactiv și repuneți în drepturi de la decizia instanței. Cu acea 
decizie a instanței, conducerea D.G.A.S.P.C. a hotărât ca și angajații creșei Neghiniță să fie repuși 
în drepturi fără a li se plăti drepturile cuvenite retroactiv, pentru că, pentru ei nu exista baza legală, 
adică nu exista o decizie în instanță. Dar prin asimilarea deciziei de instanță vis-a-vis de repunerea 
în drepturi, s-a luat în calcul și acordarea drepturilor angajaților de la Neghiniță. Acestea sunt fapte, 
sunt informații clare care vă stau la dispoziție. Legat de personalul celor 3 creșe, noi nu am vrut să 
ajungem în situația în care să fim nevoiți să le scădem dintr-odată salariile și din cauza aceasta ei să 
plece și să rămânem fără personal, pentru că avem nevoie de oameni să continuăm activitatea 
creșelor. Dacă într-o lună, două, trei, ministerul, inspectoratul, vor reveni cu puncte de vedere mai 
clare, cu ordine mai specifice vis-à-vis de ce avem de făcut cu personalul din aceste creșe, cu 
siguranță ne vom conforma. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna viceprimar! Doamna consilier, Gabriela 
Popescu, vă rog! 

D-na Gabriela Popescu, consilier local: Mulțumesc, domnul președinte! Vreau să întreb 
dacă a fost cerut un punct de vedere Ministerului Educației și când s-a făcut lucrul acesta?                 
Și am de făcut următoarea precizare: în comisia de educație, eu, personal, am făcut niște adnotări la 
notele de fundamentare ale celor trei creșe, unde am găsit multe greșeli. Vreau să-i mulțumesc 
doamnei director și executivului că le-au remediat, îi mulțumesc doamnei Schmutzer și vreau să 
precizez că aceste lucruri vin în sprijinul executivului, deci, nu le facem împotriva executivului sau 
împotriva altcuiva, ci vin în sprijinul executivului, acolo unde lucrurile considerăm că nu sunt 
foarte clare. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna Popescu! Doamna director Schmutzer, 
vă rog! 

D-na Gabriela Schmutzer, director general Direcția Generală de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Sector 6: Mulțumesc, doamna consilier și pentru corecturi și pentru întrebare! 
Vreau să vă spun că de-a lungul celor aproape 10 luni de când facem aceste restructurări, am făcut 
nenumărate, nu aș putea să vă spun acum numărul, dar undeva către 10 interpelări cred, atât 
Inspectoratului Școlar, cât și Ministerului Educației. Nu au putut să dea clarificări, ba mai mult,              
vă pot pune la dispoziție aceste scrisori pentru că ele nu sunt clarificări care sunt contrare, cele de la 
inspectorat, se bat cap în cap cu cele de la minister și invers. Ba mai mult, așa cum v-a spus doamna 
viceprimar, la întâlnirea pe care am avut-o la Ministerul Educației cu doamna secretar general, deci, 
garantul legalității a ceea ce se întâmplă în Ministerul Educației, a făcut unele aprecieri vis-à-vis de 
modul în care Inspectoratul Școlar al Municipiului București înțelege să aplice legea. De aceea vă 
spuneam că nici pentru noi lucrurile nu sunt extrem de clare la momentul acesta și încercăm să le 
punem în legalitate. Și anume, nu poate fi vorba sub nici o formă de o dublă finanțare, atâta vreme 
cât articolele 103 și 104 din Legea Educației numărul 1 pe 2011 prevăd că la finanțarea de bază, 
care înseamnă cheltuieli salariale, cheltuieli materiale ș.a.m.d., bugetele locale pot contribui, în 
măsura în care dispun de fonduri, la cofinanțare. Este lesne de înțeles că este necesar, nu numai că 
pot pentru că, dacă stăm să ne gândim, 686 de lei pe an de copil, cheltuieli materiale într-o creșă, 
mie cel puțin, mi se par o glumă. Deci, nu se poate să susții un copil în creșă din partea comunității 
locale cu 686 de lei, este clar că bugetele locale trebuie să contribuie și într-o formă destul de 
substanțială. În ceea ce privește cheltuiala de personal, cei 15.010 lei, acel cost este costul standard 
pe copil. El ar trebui virat de către bugetul de stat, prin bugetele locale, așa cum scrie și la lege, 
înmulțind acești 15.010 lei cu numărul de copii pe care îi avem în planul de școlarizare. Acel număr 
este numărul asumat și declarat de noi prin nenumărate adrese, ba mai mult și prin acea hotărâre de 
consiliu nr. 51, pe care a invocat-o doamna viceprimar, la fel și în aceste hotărâri de consiliu, o să 
vedeți că este trecut bolduit numărul de locuri pe fiecare creșă. Deci, la momentul acesta, din punct 
de vedere salarial, se aplică clar codul muncii, care ne obligă ca la aceste preluări de personal să le 
păstrăm drepturile salariale și în al doilea rând sau poate în primul rând, se aplică Legea nr. 153 
care este legea unică a salarizării. Există două grile sau chiar trei grile aplicabile, cea din 
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învățământ pentru funcțiile nou create și anume de administrator financiar și administrator de 
patrimoniu, pentru celelalte funcții există funcțiile din grila de asistență socială, pentru că funcția de 
infirmier este firesc, nu se regăsește pe grila de învățământ și funcțiile comune din administrație 
care sunt magazioner, îngrijitor, bucătar ș.a.m.d.. Deci, este clar că ceea ce aplicăm sunt cele două 
legi de bază, Codul Muncii și Legea nr. 153, mai mult decât atât, exact cum spunea doamna 
viceprimar, dacă se va considera la Ministerul Educației necesară o armonizare a salarizării, a 
personalului, atunci firesc, vom veni în fața dumneavoastră și vă vom supune o altă grilă de 
salarizare. Până atunci, aplicăm legile care sunt în vigoare. Vă mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna director Schmutzer! Dacă mai sunt alte 
intervenții, vă rog? Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi 
“pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei 
Statului de funcții și numărului de personal al Creșei Pinocchio, unitate de educaţie timpurie 
antepreşcolară, cu personalitate juridică, în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Sector 6.  

Supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?              
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, 
Statului de funcții și numărului de personal al Creșei Harap – Alb, unitate de educaţie timpurie 
antepreşcolară, cu personalitate juridică, în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Sector 6.  

Supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?                
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, 
Statului de funcții, numărului de personal și Regulamentului de organizare și funcționare ale 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt?  Dacă nu sunt discuții supun proiectul la vot.Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi 
“pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul 
General al Municipiului Bucureşti de a transmite în administrarea Consiliului Local al Sectorului 
6 prin Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6 terenurile aflate în 
domeniul public al Municipiului București, aferente pasajului suprateran “Ciurel”, identificat 
conform planului anexă, în vederea reabilitării structurale, funcționale și estetice. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul Bojdan! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte!                 

Ce înseamnă mai exact, dacă poate să detalieze, în ședință, reabilitare structurală, funcțională și 
estetică? Ce are în plan A.D.P.D.U. cu acest teren?  

Dl Lucian Dubălaru:  Dacă este cineva din executiv?  
Dl Daniel Albu, reprezentant Serviciul cadastru, fond funciar și patrimoniu: Bună 

seara! Vreau să vă spun că este evidentă necesitatea reabilitării tuturor terenurilor situate în zona 
Pasajului Ciurel, pentru că în urma lucrărilor de amploare care au fost făcute în zonă s-au 
destructurat practic toate terenurile și ca atare ele vor fi reabilitate, în sensul că, se vor crea spații 
verzi, locuri de joacă, locuri de odihnă, terenuri de sport. Este absolut necesară, pentru că starea lor 
este de-a dreptul jalnică.  

Dl Lucian Dubălaru:  Mulțumesc frumos! Ni s-a alăturat și domnul director, Maxim 
Ovidiu, de la A.D.P.. Am avut o solicitare de clarificare din partea domnului consilier Bojdan în 
legătură cu Pasajul Ciurel și mai exact ce anume reprezintă acele reabilitări structurale funcționale 
și estetice, dacă puteți să ne ajutați cu mai multe detalii?  

Vreau să se consemneze. Suntem 24 de consilieri locali. Domnul Eduard Paul Simion s-a 
alăturat ședinței. Mulțumesc! 

Dl Ioan Ovidiu Maxim, Director General A.D.P.D.U. Sector 6:  Bună ziua! Referitor la 
interpelarea domnului consilier Bojdan, componenta de estetică este destul de bine înţeleasă, în 
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sensul în care poate vom face niște, nu știu proiecte de ordin artistic pe respectivii pereți. Structural, 
sincer, nu avem de gând să modificăm absolut nimic la el și nu cred că am semnat eu nota de 
fundamentare pentru acest proiect.  

Dl Lucian Dubălaru: Ideea este că în primă fază este doar solicitare către Consiliul 
General, urmând bănuiesc ca să reveniți cu un alt proiect în cadrul proiectului, dacă îmi permiteți, 
domnul secretar general, la articolul 2 reabilitarea structurală, funcțională și estetică a spațiului 
public urban aferent Pasajului suprateran ˮCiurelˮ se va realiza prin implementare unui proiect 
de regenerare urbană ce vizează amenajarea de locuri de parcare, spații verzi, terenuri sport, 
dotări publice și căi de comunicații destinate circulației auto și pietonale.  

Doamna Surulescu,vă rog! 
 D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Întrebarea mea era următoarea, care este regimul 

juridic al acestor terenuri și legal cine are obligația de a le întreține?  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă poate cineva din executiv să ne ajute de la 

cadastru, cine le are în administrare și cine ar trebui să le întrețină? 
Dl Daniel Albu: Terenurile sunt, actualmente, în domeniul public al Municipiului 

București, iar demersurile noastre tocmai în direcția aceasta se îndreaptă, ca ele să treacă în 
administrarea Sectorului 6, cu acest scop. Ele vor continua să rămână în proprietatea Municipiului 
București, noi ocupându-ne doar să le amenajăm, urmând ca după amenajare, în funcție de situație, 
să continue să rămână și să fie întreținute de către serviciile publice locale ale Sectorului 6, 
respectiv A.D.P. sau în funcție de context, să se întoarcă la Consiliu General.  

D-na Aurelia Surulescu: Aceeași poveste! Mulțumesc frumos, investim în ceea ce ar trebui 
să facă domnul primar general. 

Dl Lucian Dubălaru: Da. Mulțumesc frumos, doamna Surulescu! Domnul consilier, 
Bojdan!  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, domnule președinte că ați dat citire articolului 
2, normal că l-am citit și eu, de aceea v-am și întrebat. Ce nelămurire sau ce clarificare solicitam eu 
viza posibilitatea ca aici să se amenajeze locuri de parcare și anume…, menționez că voi vota 
pentru proiect, exact cum ați spus și dumneavoastră, este doar o solicitare către C.G.M.B, dar cred 
că ne vom regăsi în aceeași situație pe care o avem în momentul de față cu Pasajul Basarab și cu 
locurile de parcare amenajate sub Pasajul Basarab. Din câte știu, urmează să primim confirmare de 
la Capitală sau nu, nici ˮCiurelˮ nu este recepționat și astfel s-ar putea să avem aceleași probleme 
pe care le avem cu Pasajul Basarab.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul consilier Bojdan! 
Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog?  
Suntem 23 de consilieri, domnul viceprimar, Alexandru Gâdiuță, nu se află în sală.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? 7 voturi 

“împotrivă” (dl Ciontu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu).  
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 16 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind stabilirea criteriilor de 
identificare a clădirilor şi terenurilor neîngrijite situate în intravilanul sectorului 6, a cotelor de 
majorare a impozitului aferent acestora, aprobarea Regulamentului pentru punerea în aplicare a 
prevederilor art. 489 din Codul Fiscal și abrogarea H.C.L. Sector 6 nr. 26/2021. 

Discuții dacă sunt, vă rog?  
Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abțineri”? 7 “abțineri” (dl Ciontu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu,                 
dl Simion E., d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 16 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 234/25.11.2021 privind aprobarea modelului de contract de închiriere pentru 
suprafeţele cu destinaţia de locuinţă pentru tineri până în 35 de ani și a modelului de act adiţional 
la contractele de închiriere pentru suprafețele cu destinaţia de locuinţe pentru tineri din cartierul 
,,Constantin Brâncuşi”.  

Vreau să se consemneze că suntem 24 de consilieri prezenți. Domnul viceprimar, Alexandru 
Gâdiuță, s-a alăturat ședinței.  

Discuții dacă sunt, vă rog?  
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Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.   

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6  nr. 236/25.11.2021 privind aprobarea modelelor de contracte de 
vânzare (cu plata în rate/cu plată integrală/Prima Casă/credit ipotecar), pentru locuinţele din 
Cartierul „Constantin Brâncuşi”, sector 6 și acordarea împuternicirii în vederea perfectării 
actelor de vânzare. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Vă rog, domnul Pană! 
Dl Traian Pană, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! Să ne explice din 

executiv despre ce este vorba la acest proiect, pe scurt! Mulțumesc!  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vă rog, doamna director, Crăciun Alexandra! 
D-na Alexandra Crăciun, director general Administrația Comercială: Modificarea 

intervine ca urmare a apariției unei ordonanțe de urgență, acum două, trei săptămâni, care ne spune 
că achiziția de locuințe se poate face după prelungirea cu 5 ani a contractelor de închiriere, nu 
annual, cum era până acum. Sunt doar drafturile de contract, au fost aprobate până acum, singura 
modificare este acea lege.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna director! Dacă mai sunt alte întrebări,           
vă rog?  

Dacă nu mai sunt alte întrebări, supun la vot proiectul. Pentru acest punct de pe ordinea de 
zi suntem 23 de consilieri, domnul Alin Copaci nu este prezent în sală. Voturi “împotrivă”? Nu sunt 
voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.   

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, 
Statului de Funcții, numărului de personal și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 
Direcției Generale de Poliție Locală Sector 6.  

Discuții dacă sunt, vă rog?  
Dacă nu sunt discuții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? 7 voturi “împotrivă” 

(dl Ciontu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu). “Abțineri”?          
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 16 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 
economici actualizați pentru obiectivul de investiţii „CONSTRUIRE IMOBIL CU FUNCŢIUNEA 
DE PARCARE, CU REGIM DE ÎNĂLŢIME D+P+2E+TERASĂ CIRCULABILĂ” aprobați prin 
Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6  nr. 240/25.11.2021.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Vă rog, domnul Bojdan! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Pentru acest proiect s-au primit plângeri, tabele cu 

semnăturile cetățenilor din zonă și motivele pentru care cetățenii din această zonă nu sunt de acord 
cu acest proiect? Vă întreb acest lucru pentru că, la un moment dat, am primit un email, pe adresa 
de pe site-ul primăriei, care îmi reclama exact asta și anume că în zonă ar fi un număr de…, dacă nu 
mă înșel, peste 100 de cetățeni, care sunt împotriva proiectului și că îmi poate furniza un tabel cu 
persoanele. Bineînțeles că am răspuns și am solicitat acest tabel și numărul de înregistrare pe care 
Primăria Sectorului 6 l-a dat acestei petiții. Nu am primit niciun răspuns și voiam să confirm, cu 
dumneavoastră, dacă acest email pe care l-am primit, era într-adevăr valid sau era pur și simplu o 
farsă. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul consilier Bojdan! Dacă este cineva din 
executiv să ne răspundă?  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Se pare că nu. Aș vrea să rămână consemnat. Noi am 
avut fix discuția aceasta, cred că de la primele ședințe pe care le-a avut acest consiliu și anume 
faptul că, o parte din directori aleg să nu vină la ședințele de consiliu și în seara aceasta văd că nu 
este nimeni de la investiții și cred că mai lipsesc câțiva. Aș vrea să facem un tabel de prezență și 
pentru directori, doamnelor și domnilor de la Tehnic.  

Dl Lucian Dubălaru:  Vă rog, domnul secretar general! 
Dl Demirel Spiridon: Precizare, în atenția Consiliului Local sau în atenția unui grup de 

consilier sau a unui consilier, nu am cunoștință să existe o astfel de petiție, cu un tabel de semnături 
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privitor la această parcare. Mai verificăm mâine, pe timpul zilei, dacă există ceva în sensul acesta și 
vom comunica, pe e-mail, tuturor consilierilor.  

Dl Lucian Dubălaru:  Mulțumesc frumos! Vă rog, domnul Petcu! 
Dl Sorin Petcu, consilier local: Dacă acel tabel există cu cele 100 de semnături, aș vrea să-l 

întreb pe domnul Bojdan, cât reprezintă acele persoane, ca pondere din populația care stă în  
zonă unde se construiește, pentru că dacă ne referim la un 0,1%, oameni nemulțumiți, față de 
99,9%, cred că nu-și mai are rost. Deci, acele 100 de persoane care stau în zonă, dumneavoastră ce 
informații aveți ca pondere, că reprezintă? Cât credeți dumneavoastră că reprezintă?  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Ca formulă matematică, punem 100 supra numărul total al 
persoanelor din zonă, înmulțim cu o 100 și ne-a dat procentul. 

Dl Lucian Dubălaru: Ok, domnul viceprimar! Haideți să nu facem dialog, domnul Petcu, 
vă rog, haideți să nu intrăm în dialog.  

Dl Sorin Petcu: Dacă domnul viceprimar a deschis un dialog, mergem în continuare pe 
logica ideii. Stați puţin, dumeavoastră mă rugați ce vreți, dar vreau să-mi termin ideea. Deci, dacă 
în zonă stau 20.000 de oameni, aceasta încerc să spun, o 100 nu știu dacă sunt atât de relevanți, 
dacă există acea petiție. Dacă nu, faceți o petiție, da, faceți pentru cel puțin 10, 15, 20, 30 de blocuri 
din zonă și să punem cu DA și NU și atunci se numește sondaj și în urma unui sondaj, haideți să 
vedem, că restul știți ce este, fiecare își promovează cum vrea un interes și spune domne’, am eu o 
100 de semnături și eu vin mâine și spun am 200 de semnături care vor. Faceți un sondaj și haideți 
să vedem realitatea, că ceea ce facem acum, nu este ok, să știți. 

Dl Lucian Dubălaru: OK. Mulțumesc! Domnul consilier Bojdan, vă rog! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, domnule președinte! Voiam doar să clarific. 

Am găsit și e-mail-ul, domnule secretar general și într-adevăr, îmi este adresat doar mie, adresei 
mele și de aceasta v-am și întrebat dacă la nivelul Sectorului 6, la dumneavoastră a ajuns ceva. O 
doamnă pe numele, îmi permit să-i dau numele, că este pe adresa mea, doamna Ceaușescu reclamă 
un număr de 250 de persoane și îmi atașează în e-mail o petiție, bineînțeles, care nu conține cele 
250 de semnături. Eu am revenit și am cerut să văd dacă într-adevăr există aceste 250 de semnături, 
ceea ce nu s-a întâmplat, domnule Petcu şi ca să închei, deci, eu voiam doar să verific dacă există 
persoanele acestea nemulțumite sau nu. Se pare că nu se confirmă. Nu este nicio listă, nu conține 
niciun nume, aceasta vă explic. Deci nu conține niciun nume.  

Dl Lucian Dubălaru: Ok. Bun. Dacă mai sunt… 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Eu voiam doar să închid prin a spune că mă interesa să aflu 

dacă la dumneavoastră au ajuns cele 250 de semnături și nu să fac un sondaj, așa cum înțeleg că alți 
colegi fac pentru alte proiecte de importanță capitală și poate ne transmit și nouă rezultatele acelor 
sondaje. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc și eu! Vă rog, domnul Pană! 
Dl Traian Pană: Mulțumesc, domnule președinte! O întrebare tehnică, dacă se știe cât 

costă un loc de parcare? Un răspuns din executiv? 
Dl Lucian Dubălaru: Nu știu dacă este cineva din executiv, să ne poată răspundă. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Vis-à-vis de noile prețuri actualizate și vreo 3000 de 

euro metru pătrat construit. Deci, nu parcarea, metrul pătrat construit, dar repet, acum vă spun din 
aducere aminte, putem face calculul acesta dacă deschideți raportul de specialitate.  

Dl Lucian Dubălaru: Haideți să nu intrăm în niște calcule empirice, referitoare la niște 
elemente de contrucție.  

Dl Traian Pană: De ce domnul președinte, nu avem dreptul de a interpela?  
Dl Lucian Dubălaru: Avem dreptul, dar nu putem să gândim superficial și doar să 

împărțim la numărul de locuri de parcare, depinde de căile de acces, depinde ce utilități se mută pe 
acolo, sunt mult mai multe… 

Dl Traian Pană: Domnule președinte, nu uitați că sunteți consilier ales, ca și noi, nu sunteți 
din executiv. Aș dori să știu cât este costul per loc de parcare, în cât timp se amortizează investiția, 
dacă se va amortiza vreodată? Deci, sunt întrebări logice și simple. 

 D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Vorbim de o investiție publică, nu cred că este cazul să 
vorbim de amortizare, că dacă ajungem să le atribuim la costul de azi al parcărilor, să fim serioși,               
o să dureze zeci de ani până ajungem să fim pe zero. Serviciul public și investițiile publice vin să 
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răspundă unor nevoi publice și nu pot fi cuantificate, este un beneficiu social și nu pot fi 
cuantificate chiar toate din punct de vedere al profitabilității.  

Dl Lucian Dubălaru: Ok. Haideți să nu intrăm în dialog. Există în dosar exact suma totală 
pe care noi o votăm, există numărul de locuri de parcare, este clar că rezultă din acel calcul, dacă 
doriți, empiric aşa un…   

Dl Traian Pană: Este cât o garsonieră, un loc de parcare, domnul președinte? Reiese un loc 
de pacare cât o garsonieră?  

Dl Lucian Dubălaru: Nu știu, dumneavoastră ați făcut calculul.  
Dl Traian Pană: Eu v-am întrebat, că văd, că toţi răspundeți pentru executiv.  
Dl Lucian Dubălaru:  În calitatea mea de consilieri local, pot să și răspund, nu? 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Mai este o chestiune pe care… 
Dl Traian Pană: Verificați Codul administrativ, nu aveți dreptul să răspundeți pentru 

executiv și nici colegii între ei nu se pot interpela, puteți să verificați.  
Dl Lucian Dubălaru: Ştiu, dar pot să-mi spun punctul de vedere, nu? Dacă îmi permiteți!  
Dl Traian Pană: Da, dar nu v-am interpelat pe dumneavoastră.  
Dl Lucian Dubălaru:  Mulțumesc frumos! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Cred că majoritatea dintre noi suntem de acord de 

nevoia acelei investiții și la fel, cred că majoritatea dintre noi a fost prezentă la ședințele de consiliu 
din acest ultim an, în care am votat, nu unul, zeci de proiecte de actualizare de indicatori, ca urmare 
a situației din piață. Adică, bănuiesc că nu este o surpriză pentru nimeni că obiectivele de investiții 
ajung să vină în fața noastră pentru creșteri de preț. Vă aduc aminte, la Favorit, prețul a crescut de 
la 5.000.0000 la aproape 130.000.000, deci suntem puși în fața unor situații care nu cred că au mai 
existat, nu cel puțin în ultimii 10, 15 ani!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna viceprimar! Vă rog, domnul consilier 
Paul Eduard Simion!  

Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Mulțumesc frumos, domnul președinte!                 
Apropo de ce ați spus dumneavoastră, doamna viceprimar, că prețul estimativ ar fi cam 3.000 de 
euro metru pătrat pentru construirea acestei parcări.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Deci, nu o luați de bună, că eu v-am spus din amintiri, 
calculele le putem face împreună.  

Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Putem să luăm în calcul O.U.G nr. 47/2022 
privind ajustarea prețurilor cu privire la creșterea materialor, putem să luăm în calcul absolut 
orice, dar cred că și dumneavoastră și domnul viceprimar și domnul primar și noi, consilierii, 
reprezentăm aici cetățenii Sectorului 6 și chiar nu putem să dăm 3.000 de euro pe un metru pătrat de 
loc de parcare. Gândiți-vă, discutăm de bani foarte mulți, bani cu care se pot face locuințe sociale, 
se pot face blocuri de locuințe sociale, adică este inacceptabil ca să facem… 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Facem blocuri de locuințe sociale din PNRR. 
Dl Eduard Paul Simion: Exact, tot din bani publici. Nu se poate să dăm 3.000 de euro pe 

un metru pătrat de loc de parcare. Un loc de parcare are aproximativ 13 metri pătrați, haideți să 
facem calculul să vedem cât costă un loc de parcare. Nu se poate, este inacceptabil, ar trebui 
revizuit acel studiu de fezabilitate și indicatorii tehnico-economici. Mulțumesc frumos!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul consilier, Paul Eduard Simion! Dacă mai 
sunt alte discuții, vă rog?  

Dacă nu mai sunt alte discuții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 8 “abțineri” (dl Ciontu, dl Coșcodaru, dl Desculțescu,                 
dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 16 voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția 
proiectului “Extinderea Sistemului de Colectare Separată a Deșeurilor la nivelul Sectorului 6 al 
Municipiului București” a terenurilor identificate conform Anexei care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre pentru realizarea investițiilor incluse în proiect. 

Discuții dacă sunt?  
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Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Două “abțineri” (dl Pană, dl Petcu). Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi 
“pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de 
Implementare a proiectului „Construire imobil cu funcțiunea de creșă, cu regim de înălțime 
S+P+1E, împrejmuire teren și organizare executare lucrări în Bulevardul Iuliu Maniu nr. 11B, 
Sector 6, Municipiul București” cu Compania Națională de Investiții SA, finanțat în cadrul PNRR 
Componenta 15 - Educație, Investiția I1 - Construirea, echiparea și operaționalizarea a 110 creșe. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Doamna viceprimar. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Că tot zicea domnul Simion că, cu banii pe care îi dăm 

pe parcare, putem să facem locuri sociale sau altceva, domnul consilier, Eduard Simion, iată că, de 
fapt, noi încercăm să obținem fonduri și reușim să obținem fonduri europene nerambursabile pentru 
investiții, cum ar fi un bloc de locuințe sociale sau două creșe în sectorul 6, degrevând astfel 
bugetul de investiții al consiliului local, pentru a putea investi în zone unde nu există încă apeluri de 
finanțare, cum ar fi parcările și de fapt, prin proiectul acesta se încheie protocolul cu CNI, CNI fiind 
cel care va construi cele două creșe pentru care am obținut fonduri nerambursabile, una pe Iuliu 
Maniu și cealaltă în cartierul Brâncuși.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna viceprimar! Dacă mai sunt alte discuții? 
Dacă nu mai sunt alte discuții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de 
Implementare a proiectului “Construire imobil cu funcțiunea de creșă și organizare executare 
lucrări în Bulevardul Timișoara nr. 89, Sector 6, Municipiul București” cu Compania Națională de 
Investiții SA, finanțat în cadrul PNRR Componenta 15 - Educație, Investiția I1 - Construirea, 
echiparea și operaționalizarea a 110 creșe.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi 
“pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de 
acţiune privind serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Local al 
Sectorului 6 al Municipiului București, pentru anul 2023.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun proiectul la vot. Voturi “împotrivă”?                 
Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? O “abținere” (dl Desculțescu). Voturi “pentru”? Cu 23 de 
voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării 
garsonierei nr. 40 situată în Aleea Cumințenia Pământului nr. 6, bl.C1.12, devenită vacantă pe 
parcursul exploatării.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.                 
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 
Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru aprobarea închirierii,                 
prin licitație publică, conform H.C.L. al Sectorului 6 nr. 124/2022, a spațiilor comerciale aflate în 
administrarea Administrației Comerciale Sector 6.  
Discuții dacă sunt, vă rog? Vă rog, domnul Ciontu!  

Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Aș vrea să întreb Administrația Comercială care este 
temeiul legal de administrare a tuturor componentelor care sunt în listă și care constituie obiectul 
acestei hotărâri de consiliu? Mă interesează, în mod deosebit, căsuțele din parcul Crângași, cum au 
ajuns ele în administrarea acestei administrații și care este temeiul legal? Conform codului 
administrativ, prin hotărâre de consiliu local și numai prin hotărâre de consiliu local, trebuiau 
nominalizate toate componentele care intră în structura de administrare a acestei administrații, lucru 
care nu s-a făcut pentru nimic, dar cu atât mai mult pentru componente ale unui parc care trec de la 
A.D.P. la această administrație. Ce legătură are A.D.P.-ul, care le-a avut în administrare, cu această 
administrație și în ce bază s-a transmis această administrare? Mulțumesc! 
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 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul Ciontu! Vă rog, doamna director, dacă 
puteți să ne clarificați. Mulțumesc! 

D-na Alexandra Crăciun, director general Administrația Comercială: Administrația 
Comercială a propus spre a fi licitate doar și doar construcții pe care le are în patrimoniu.                 
Acestea se regăsesc în patrimoniul Administrației Comerciale, au fost predate la înființarea 
acesteia, iar ele au valoare de inventar, sunt în cartea funciară în administrarea Administrației 
Comerciale. Nu am înțeles ce a vrut domnul consilier local să îmi spună exact cu Codul 
administrativ. Vorbim de un mijloc fix, este un bun care se predă odată cu patrimoniul. Să nu facem 
confuzie cu terenurile. Acestea sunt niște construcții. Sunt bunuri cumpărate de către A.D.P. care au 
fost predate odată cu privarea de activitate pe ocuparea domeniului public către Administrația 
Comercială.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna director! Vă rog, domnul Ciontu! 
Dl Gheorghe Ciontu: Hotărârea de Consiliu Local nr. 135 de înființare a acestei 

administrații trebuia să aibă o anexă cu tot ce se dă în administrare acestei noi instituții.                 
Această anexă, nu există. Aceste căsuțe de care vorbesc au făcut parte din o administrare a 
domeniului public. Ele nu figurează nici în hotărârea nr. 135 ca să fie predate, să zicem, la modul 
global, nu individual, cum spune Codul comercial. Codul comercial spune foarte clar… 

D-na Alexandra Crăciun: Nu mai există Cod comercial. 
Dl Gheorghe Ciontu: Este Ordonanța nr. 57. 
D-na Alexandra Crăciun: Codul administrativ adică. 
Dl Gheorghe Ciontu: Administrativ, da, îmi cer scuze! Deci, trebuiau date de identificare a 

bunului care face obiectul administrării, trebuia denumirea bunului ce face obiectul administrării, 
trebuia termenul de predare, sunt obligații în Codul administrativ ori dacă citim Hotărârea de 
Consiliu Local nr. 135 prin care se transferă dreptul de administrare acestei instituții, o să vedeți că 
nicăieri nu spune că A.D.P.-ul va transfera și căsuțele acestea. A.D.P.-ul transferă alte activități prin 
hotărârea nr. 135 și nu aceasta, parcările și alte treburi. Deci, această solicitare nu are temei legal. 
Eu, personal, mă opun și să știți că mă voi opune inclusiv la nivel de Prefectură, pentru că se 
promovează o chestiune care nu are condițiile de legalitate. Mulțumesc frumos, domnul consilier 
Ciontu!  

Domnul secretar general, vă rog să ne lămuriți în ceea ce privește legalitatea acestui proiect 
de hotărâre.  

Dl Demirel Spiridon: Nu am un răspuns acum. Trebuie să verific ceea ce spune domnul 
Ciontu, cât și doamna director, Alexandra Crăciun. Dacă există ceva referitor la acest aspect, se 
poate face opinie motivată și vedem care este soluția.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte discuții?                 
Vă rog, domnul Bojdan! 

 Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc! Pentru că intervenția colegului nostru mi-a dat 
de gândit, am căutat H.C.L. nr. 124 din 2022 și înțeleg că prin acest proiect…, doamna director, 
confirmați-mi dacă înțelegerea mea este corectă, noi punem în aplicare articolul 7 care spune că: 
lista cu situațiile imobilelor libere ce vor fi scoase la licitație, cuprinde următoarele informații: 
datele de identificare, precum numărul cadastral și/sau poștal al imobilului, suprafața acestuia, zona 
unde este amplasat, profilul activității ș.a.md., prețul minim solicitat pe metrul pătrat, valoarea de 
inventar, destinația dată bunului care face obiectul închirierii și durata. Am înțeles corect? 
Bănuiesc, domnule secretar, că acest H.C.L. nr. 124 din 2022, are viza Prefectului.  

Dl Demirel Spiridon: Nu mai există acum o viză a Prefectului, neapărat… 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK. 
Dl Demirel Spiridon: Numai că, dumnealui, trimite adrese privitoare la un calup de 

hotărâri care sunt votate de către Consiliul Local sau dispoziții ale primarului, unde spun că sunt 
sau nu sunt reținute aspecte de nelegalitate. De aceasta vă spuneam, nu le știu pe dinafară. Am să 
verific, ca să vedem dacă există vreun impediment pentru această hotărâre.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte discuții, vă rog?  
Dacă nu mai sunt alte discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abțineri”? 7 “abțineri” (dl Ciontu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu,                 
dl Simion E., d-na Surulescu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
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Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea executării de către 
Administraţia Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană Sector 6 a lucrărilor de interes public local 
de amenajare/reparare/reabilitare a curţilor grădiniţelor (spaţiu verde şi spaţiu de joacă copii 
preşcolari), aflate pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, 
administrate de Administraţia Şcolilor Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Domnul viceprimar, vă rog! 
 Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vă mulțumesc, domnule președinte! Da, ne dorim, prin 

acest proiect, să avem o colaborare între Administrația Școlilor Sector 6 și A.D.P.D.U Sector 6. 
Avem o inventariere făcută pe grădinițele din sector la nivelul Administrației Școlilor Sector 6 și au 
reieșit foarte multe probleme și foarte multe elemente ce trebuie modernizate în această zonă a 
locurilor de joacă din grădinițe. Cu ajutorul colegilor de la A.D.P.D.U. Sector 6 vom face aceste 
lucruri în anul care vine pe acordul cadru al A.D.P.D.U Sector 6 și de la anul, sperăm din anul 
școlar următor, cât mai multe grădinițe din sector, să aibă locuri de joacă proaspăt modernizate. Vă 
mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul viceprimar! Domnul consilier, Paul 
Eduard Simion, vă rog! 

Dl Paul Eduard Simion: Mulțumesc frumos, domnul președinte! Este foarte bine că v-ați 
gândit la chestia aceasta. Am o întrebare, din punct de vedere legal, dacă acest domeniu public, din 
incinta acestor grădinițe, a fost predat către Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urban 
Sector 6, pentru că acolo, așa cum ați spus și dumneavoastră, domnule viceprimar, urmează a se 
interveni pentru… și cum scrie și în titlul hotărârii, amenajarea, repararea sau reabilitarea acestor 
curți de grădinițe. Deci, cu alte cuvinte, vor fi niște proiecte pe investiții și nu pe reparații. Deci, 
cum poate A.D.P.D.U. Sector 6 să intervină pe un alt domeniu care nu este administrat de ei? 
Mulțumesc! 

 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Domnul viceprimar, vă rog! 
 Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Prin protocolul care va exista între cele două instituții, se 

va face și o predare temporară a acestor spații și domnul director, Ovidiu Maxim, poate să 
completeze acest lucru. Se fac toți pașii legali pe ce prevăd aceste… 

 Dl Paul Eduard Simion: OK, dar acest protocol trebuie să treacă prin ședință de consiliu 
local. Nu are cum să se facă un protocol, chiar dacă sunt două instituții aflate în subordinea 
Consiliului Local Sector 6, fără să treacă un protocol de Consiliu Local al Sectorului 6. Eu mă refer 
aici din punct de vedere legal, ca să ne înțelegem, adică foarte bine că se fac intervenții, nu am o 
problemă, dar trebuie să fim și în legalitate cu lucrul acesta. Deci, chiar acest protocol trebuie trecut 
prin…  

Discuții în sală 
Dl Paul Eduard Simion: Păi, nu trebuia mai întâi să veniți cu protocolul? 
Dl Lucian Dubălaru: Pentru claritate, există în cadrul proiectului, avem și articolul 2 al 

acestei hotărâri: lucrările se vor executa în baza unui protocol de colaborare încheiat între 
A.D.P.D.U. Sector 6 și Administrația Școlilor, conform modelului prevăzut în anexă care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre. Deci, în cadrul proiectului aveți și protocolul de colaborare dintre 
cele două instituții ale Primăriei Sectorului 6. Domnul director, Ovidiu Maxim, vă rog, doreați să 
interveniți! 

Dl Ioan Ovidiu Maxim:  Mulțumesc! De principiu, asta voiam să subliniez. Protocolul este 
trecut în anexă, îl puteți citi acolo, pe site-ul primăriei. Noi, inclusiv în ROF am adăugat acum un 
an de zile, în ROF-ul aprobat de către Consiliul Local al Sectorul 6, că la solicitarea celorlalte 
instituții aflate în subordinea Consiliul Local putem avea intervenții de reparații, reabilitări sau 
amenajări. Deci, în afara hotărârii de consiliu de astăzi, pe care sperăm noi să se aprobe, avem în 
plus și acest lucru trecut în ROF-ul nostru. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? Dacă nu 
mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. Vă rog, domnul secretar general, să vedem 
dacă suntem toți consilierii prezenți. 

Dl Demirel Spiridon: Da. 
Dl Lucian Dubălaru: 24 de consilieri locali prezenți la acest vot.  
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Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 
Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi este cel din ordinea de zi suplimentară nr. 3644 și anume: 
Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului București 
împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului București în vederea 
încheierii unui Protocol de asociere între Sectorul 6 al Municipiului București și comuna Chiajna 
Județul Ilfov, în vederea realizării și finanțării în comun a unor obiective de interes public local. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul Desculțescu!  
Dl Alexandru Desculţescu: Mulțumesc, domnul președinte! Am văzut în textul proiectului 

că se abrogă o altă hotărâre referitor la un A.D.I. sau cum se numea. Ce s-a întâmplat cu acel 
A.D.I.? De ce, nu mai continuă sau…? 

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dacă cineva din executiv ne poate răspunde? Vă rog, domnul 
secretar general! 

Dl Demirel Spiridon: Proiectul precedent prin care am solicitat un A.D.I. între noi și 
Chiajna, nu poate fi pus în aplicare întrucât noi suntem subdiviziune administrativă.                 
Un A.D.I. poate fi creat între două unități administrativ-teritoriale.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu mai sunt 
alte discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?                
7 “abțineri” (dl Ciontu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu). 
Voturi “pentru”? Cu 16 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Să se consemneze, la acest punct am fost 23 de consilieri prezenți în sală.                 
Doamna Mitran nu se află în incinta sălii de consiliu. Mulțumesc frumos! Vă rog, domnul Alin 
Copaci! 

Dl Constantin Alin Copaci, consilier local: Domnul președinte, propun o pauză!  
D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Înainte de pauză, dl președinte…! 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, doamna Surulescu! 
D-na Aurelia Surulescu: Vorbesc în numele și cu acordul domnului consilier Tomescu. 

Dânsul se retrage din consiliu. Dorește retragerea din consiliul de administrație de la Liceul Moisil, 
cu rugămintea de a-l propune pe domnul Ciontu. Există o procedură, aceea de a se retrage cineva, 
pentru a fi în legalitate. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: OK. Mulțumesc frumos! Domnul Gicu Zainea, vă rog! 
Dl Gicu Zainea, consilier local: Doresc să mă retrag și eu de la 161 și de la Moisil. 

Mulțumesc! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Domnul Pană. 
Dl Traian Pană: Dacă nu este nimeni la Școala nr. 161 dintre colegi… 
Discuții în sală  
Dl Traian Pană: Gata, OK. Încă o rugăminte, să mă învoiți, deoarece ar trebui să plec 

înaintea acestui punct. Mulțumesc! 
Dl Lucian Dubălaru: Două secunde. Să ne uităm puțin pe procedură, să vedem exact cum 

se poate întâmpla acest lucru și vă răspund imediat. 
Discuții în sală  
Dl Lucian Dubălaru: OK. Mulțumesc! Supun la vot propunerea domnului Alin Copaci 

pentru o pauză de 10 minute, pentru consultări. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, propunerea a fost 
adoptată. Pauză 10 minute. Mulțumesc frumos! 

PAUZĂ 
Dl Lucian Dubălaru: Domnul secretar general, ajutați-mă cu prezența, ca să știm dacă 

suntem statutar. Mulțumesc! 
Dl Demirel Spiridon: 20 prezenți. Lipsesc domnul Desculțescu, doamna Mitran, domnul 

Pană și domnul Petcu.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Suntem 20 de consilieri prezenți.  
Suntem la ordinea de zi suplimentară numărul 3658 din data de 21.12.2022: Proiect de 

hotărâre privind constituirea unei comisii mixte de negociere în vederea achiziționării pentru și în 
numele Municipiului București a imobilelor (terenuri) proprietate privată, identificate cu numerele 
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cadastrale 210016, 210017, 210018, 210020, 210021, limitrofe străzii Liniei, sector 6, în vederea 
extinderii și modernizării acestei artere de circulație și amenajării unor zone pietonale și de 
agrement.  

Fiind vorba de nominalizarea unor consilieri, în număr de 5 mai exact, vă rog propunerile 
pentru componența comisiei. Doamna Surulescu, vă rog! 

D-na Aurelia Surulescu: Grupul PSD îl propune pe domnul consilier, Iacob Emanuel! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Domnul Alin Copaci! 
Dl Constantin Alin Copaci: Grupul PNL propune pentru funcția de președinte în comisie 

pe domnul consilier Copaci Constantin Alin. 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos! Domnul viceprimar, vă rog! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, consilier local: Grupul USR propune pe colegii mei, 

Mihaela Ștefan și Cătălin Volintiru.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Grupul PMP. 
D-na Nicoleta Veronica Trăistaru, consilier local: Grupul PMP îl propune pe domnul 

Ștefan Florescu. 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Vom intra în procedură de vot. Datorită faptului 

că domnul consilier, Cătălin Volintiru este absent, vă supun la vot înlocuirea dânsului. O propunere 
din partea grupului USR, vă rog? 

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Grupul USR îl propune pe colegul Alexandru Bojdan. 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Supun la vot propunerea domnului viceprimar. 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? 
20 de voturi “pentru”. Pentru această ședință, se face înlocuirea domnului Cătălin Volintiru în 
comisia de numărare cu domnul consilier Bojdan.  

Vă rog grupul PSD să faceți o nominalizare pentru această ședință. Domnul Bordei făcea 
parte din comisia de numărare și nu este prezent.  

D-na Aurelia Surulescu: Propunem pentru această seară în locul domnului Bordei pe 
domnul Coșcodaru Iulian.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Supun la vot propunerea doamnei consilier 
Surulescu. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 
Voturi “pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată. Vă rog, domnul Coșcodaru 
să vă preluați atribuțiile. Mulțumesc! 

D-na Aurelia Surulescu: Procedura de vot, domnule secretar, ca să nu bifăm greșit. 
Dl Demirel Spiridon: La ce anume, doamnă? 
Dl Lucian Dubălaru: Procedura, vă rog, să faceți referire. 
D-na Aurelia Surulescu: Încercuim, dăm cu “x”, cum facem? 
Dl Demirel Spiridon: Păi sunt buletinele de vot cu nominalizările făcute de către 

dumneavoastră și aveți două coloane cu “DA” și “NU”. Bifat în dreptul fiecăruia cu “x”, votul 
dumneavoastră.  

Se intră în procedură de vot  
Dl Lucian Dubălaru: Am intrat în posesia procesului verbal. Îi dau citire. Domnul Alin 

Copaci, președinte. Voturi pentru, 20 de voturi, din tot atâtea posibile. Domnul Iacob Emanuel,              
20 de voturi pentru. Domnul Florescu Ștefan, 20 de voturi pentru. Domnul Cătălin Volintiru,                 
19 voturi pentru, un vot împotrivă. Doamna Ștefan Mihaela Ana-Maria, 20 de voturi pentru. Având 
în vedere procesul-verbal, propunerile au fost adoptate.  

Supun la vot proiectul în ansamblul său. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Mulțumesc și felicitări colegilor! 

 Vă rog, domnul consilier, Adrian Enache! 
 Dl Adrian Nicolae Enache, consilier local: Doream să anunț, înainte de a intra în 

procedură de vot, că mă voi retrage din consiliul de administrație al Școlii nr. 174 “Constantin 
Brâncuși”. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Să se consemneze.  
Discuții în sală  
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Dl Lucian Dubălaru: Suntem la punctul 21 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre 
privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de emitere a unei hotărâri 
privind solicitarea către Guvernul României pentru transmiterea imobilului clădire şi teren situate 
în Bucureşti, Aleea Callatis nr. 1A, Sector 6, din domeniul public al statului şi administrarea 
Ministerului Administrației și Internelor, prin Direcția Generală de Poliție a Municipiului 
București, în domeniul public al Municipiului Bucureşti şi administrarea Consiliului Local al        
Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, prin Administrația Școlilor Sector 6. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Domnul viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Da, Școala nr. 279 este practic singura școală din zona 

Prelungirea Ghencea, o zonă care s-a dezvoltat foarte mult și avem o presiune foarte mare pe 
infrastructura școlară de acolo. Această clădire a fost în rețeaua școlară în trecut, în jurisdicția Școlii 
nr. 279. Prin acest proiect facem un prim pas pentru a recupera această clădire și a o duce în zona 
școlilor, de care este foarte mare nevoie. De la anul, dacă nu vom găsi alte alternative de spații, va fi 
nevoie să achiziționăm alte containere sau să renunțăm la cancelarii, la laboratoare pentru că, 
efectiv, spațiul acelei școli nu prea mai face față numărului de cereri care vin din toată zona 
Prelungirea Ghencea. Sper să găsim deschidere din partea Ministerului de Interne. În paralel, vreau 
să spun că în acel corp de clădire funcționează și un birou al Direcției de Evidență a Persoanelor 
Sector 6, ce se va muta în clădirea de la Orizont și în paralel cu această mutare, vom elibera încă 
alte 3 birouri pe care Evidența Persoanelor le ocupă, în secții de poliție pe raza Sectorului 6.                 
Deci, practic, vom elibera mult mai multe spații pe raza Sectorului 6 ce în prezent sunt ocupate de 
Evidența Persoanelor Sector 6, în spații ale Ministerului Afacerilor Interne. Deci, sper să existe 
această înțelegere a nevoii și a efortului pe care noi îl facem în paralel. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule viceprimar!  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? 
Cu 20 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct de ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind finanțarea meselor acordate 
unor categorii de preșcolari înscriși în grădinițele de stat din Sectorul 6 al Municipiului București, 
la grupele cu program prelungit, în anul școlar 2022 – 2023. 

Discuții? Vă rog, domnul viceprimar! 
 Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Prin acest proiect îmi doresc să oferim un sprijin copiilor 

ce provin din familii cu venituri reduse, practic, să asigurăm, noi, Primăria, norma de hrană pentru 
copiii care vin din familii cu venituri reduse. Este o perioadă dificilă pentru toată lumea.                 
Este un context special în care toate prețurile cresc. Aceste dificultăți se resimt în special pentru 
familiile cu venituri reduse și încercăm să venim cu un sprijin pentru aceste familii. Practic, 
Primăria completează efortul pe care îl face cu masa caldă în zona școlilor, prin această completare 
la grădinițele din Sectorul 6. Este un pas de pornire. Sper, în viitor, să extindem acest proiect către 
toate familiile, indiferent de venituri.  

Am un amendament pe care doresc să îl fac, și anume: la articolul 3 vă propun să creștem 
cuantumul acesta de la 22 de lei la maxim 24 de lei pentru a acoperi norma de hrană la toate 
grădinițele din sector și de a acoperi eventualele creșteri de care se discută acum în unele unități de 
învățământ la norma de hrană. Știți că prețul alimentelor a crescut foarte mult în ultima perioadă și 
se discută deja să existe o creștere în multe unități la norma de hrană și ca să preîntâmpinăm acest 
lucru, vă propun următorul amendament: la articolul 3 alineatul (1) cuantumul finanțării este de 
maxim 24 de lei pe zi de prezență per copil și alineatul (2) se modifică și el în forma următoare: în 
cazul în care valoarea mesei pentru programul prelungit depășește valoarea de 24 de lei pe zi de 
prezență de preșcolar, diferența va fi suportată de către părinți sau reprezentanții legali.                 
Vă mulțumesc! 

 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule viceprimar! 
 Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, intrăm în procedură de vot. Supun la vot 

amendamentul d-lui Viceprimar.  Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu 
sunt “abțineri”.  Voturi “pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, amendamentul a fost aprobat.  

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă” 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
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Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea 
Anexei nr. 1 și Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 33 din 18.02.2021 
privind nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 6 în comisiile pentru 
evaluarea și asigurarea calității din unitățile de învățământ preuniversitar de stat, particular și 
confesional din Sectorul 6 al Municipiului București. 

Propuneri dacă sunt, vă rog? Domnul consilier, Alin Copaci, vă rog! 
Dl Constantin Alin Copaci: Mulțumesc! Dacă îmi permit colegii, o să le citesc pe toate.        

La Anexa nr. 1 sunt:     
La creșa Harap-Alb - domnul consilier, Copaci Constantin Alin;  
La creșa Creșa Neghiniță - domnul consilier, Copaci Constantin Alin; 
La creșa Pinocchio - domnul consilier, Gâdiuța Alexandru Valeriu;  
La Grădinița nr. 209 - domnul consilier, Ciontu Gheorghe;  
La Grădinița Colț de Rai - domnul consilier, Ciontu Gheorghe;  
La Școala Gimnazială nr. 206 - domnul consilier, Ciontu Gheorghe;  
La Clubul Copiilor Sector 6 - domnul consilier, Ciontu Gheorghe. 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă acestea sunt propunerile tuturor grupurilor 

de consilieri… 
Dl Demirel Spiridon: La Anexa nr. 2 sunt reprezentanții Consiliului Local în Comisia de 

evaluare și asigurare a calității din unitățile de învățământ preuniversitar particular și confesional 
din Sectorul 6 și avem Grădinița Discover Me, Grădinița Sfântul Nicolae, Grădinița Guguță și 
Școala Primară Sek.  

Dl Constantin Alin Copaci: Cu acordul colegilor, le voi citi tot eu. 
Grădinița Discover Me - domnul consilier, Ciontu Gheorghe; 
Grădinița Sfântul Nicolae - domnul consilier, Ciontu Gheorghe;  
Grădinița Guguță - domnul consilier, Gâdiuță Alexandru Valeriu;  
Școala primară Sek - doamna consilier, Surulescu Aurelia 
Dl Demirel Spiridon: La fel, o să rog comisia de numărare să își intre în atribuțiuni și să 

începem votul.  
Se intră în procedură de vot  
Dl Lucian Dubălaru:Avem procesul verbal în ceea ce privește rezultatul voturilor, conform 

propunerilor pentru comisia de evaluare și asigurare a calității. Avem Creșa Harap-Alb, domnul 
Constantin Alin Copaci, 20 de voturi pentru din tot atâtea exprimate. Creșa Neghiniță, domnul 
Constantin Alin Copaci, 20 de voturi. Creșa Pinocchio, domnul Gâdiuță Alexandru Valeriu,                 
19 voturi pentru și unul împotrivă. Grădinița nr. 209, domnul Ciontu Gheorghe, 20 de voturi pentru. 
Grădinița Colț de Rai, domnul Ciontu Gheorghe, 20 de voturi pentru. Școala Gimnazială nr. 206, 
domnul Ciontu Gheorghe, 20 de voturi pentru. Clubul Copiilor sector 6, domnul Ciontu Gheorghe, 
20 de voturi pentru. Grădinița Discover Me, domnul Ciontu Gheorghe, 20 de voturi pentru. 
Grădinița Sfântul Nicolae, domnul Ciontu Gheorghe, 20 de voturi pentru. Grădinița Guguță, 
domnul Alexandru Valeriu Gâdiuță, 20 de voturi pentru și Școala primară Sek, doamna Aurelia 
Surulescu, 20 de voturi pentru. Propunerile au fost validate.  

Supun la vot proiectul în ansamblul său. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea 
Anexei nr. 1 și Anexei nr. 3 din H.C.L. Sector 6 nr. 34/18.02.2021 privind nominalizarea 
reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, nominalizarea 
reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administraţie ale unităţilor de 
învăţământ profesional și tehnic din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, nominalizarea 
reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administraţie ale unităţilor de 
învăţământ particular şi confesional din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, precum și în 
consiliul de administrație al Casei Corpului Didactic a Municipiului București. 

Propuneri, vă rog, nominalizări! Vă rog, domnul Alin Copaci! 
Dl Constantin Alin Copaci: Am o propunere, un amendament, ca Anexa nr. 1 să se 

completeze cu Liceul Grigore Moisil, Școala Constantin Brâncuși și Școala Gimnazială nr. 161. 
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O să citesc ambele anexe, dacă-mi permiteți!  
Anexa nr. 1: 
Pentru Școala Gimnazială Regina Maria - domnul consilier, Ciontu Gheorghe; 

  Pentru Școala Gimnazială nr. 309 - domnul consilier, Ciontu Gheorghe; 
Pentru Școala Gimnazială Regele Mihai I - domnul consilier, Ciontu Gheorghe; 
Pentru creșa Harap-Alb - doamna consilier, Surulescu Aurelia; 
Pentru creșa Neghiniță - domnul consilier, Gâdiuță Alexandru Valeriu; 
Pentru creșa Pinocchio - doamna consilier, Gabriela Popescu; 
Pentru Colegiul Național Grigore Moisil - domnii consilieri, Ciontu Gheorghe și Dubălaru 
Lucian; 
Pentru Școala Gimnazială Constantin Brâncuși - domnul Gâdiuță Alexandru Valeriu;  
Pentru Școala Gimnazială nr. 161 - doamna Ștefan Mihaela Ana Maria. 
Anexa nr. 2: 
Grădinița Discover Me - domnul consilier, Ciontu Gheorghe; 
Grădinița Art & Play - domnul consilier, Ciontu Gheorghe;  
Grădinița Guguță - doamna consilier, Surulescu Aurelia; 
Școala Primară Sek - domnul consilier, Gâdiuță Alexandru Valeriu. 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul Alin Copaci! Vă rog, comisia de 

numărare, să își reia poziția.  
Supun la vot amendamentul domnului Alin Copaci. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, 
amendamentul a fost aprobat. Vă rog, să se consemneze în procesul-verbal și să se acționeze în 
consecință. Mulțumesc frumos! Vă rog, domnul secretar general, să intrăm în procedură de vot.  

Se intră în procedură de vot  
Avem și procesul-verbal cu rezultatele ultimului vot. La Școala Gimnazială Regina Maria, 

domnul Ciontu Gheorghe, 20 voturi pentru. La Școala gimnazială 309, domnul Ciontu Gheorghe, 
20 de voturi pentru. Școala Gimnazială Regele Mihai I, domnul Ciontu Gheorghe, 20 de voturi 
pentru. Creșa Harap-Alb, doamna Aurelia Surulescu, 20 de voturi pentru. Creșa Neghiniță,               
domnul Alexandru Valeriu Gâdiuță, 19 voturi pentru și unul împotrivă. Creșa Pinocchio, doamna 
Gabriela Popescu, 20 de voturi pentru. Colegiul Național Grigore Moisil, domnul Ciontu Gheorghe 
20 de voturi pentru și domnul Lucian Dubălaru, 20 de voturi pentru. Școala Gimnazială Constantin 
Brâncuși, domnul Alexandru Valeriu Gâdiuță, 19 voturi pentru și unul împotrivă. Școala 
Gimnazială nr. 161, doamna Mihaela Ana Maria Ștefan, 20 de voturi pentru. Grădinița Discover 
Me, domnul Ciontu Gheorghe, 20 de voturi pentru. Grădinița Art & Play, domnul Ciontu 
Gheorghe, 20 de voturi pentru. Grădinița Guguță, doamna Aurelia Surulescu, 20 de voturi pentru. 
Școala primară Sek, domnul Alexandru Valeriu Gâdiuță, 19 voturi pentru și unul împotrivă. 
Conform procesului-verbal, propunerile au fost validate.  

Supun la vot proiectul în ansamblul său.  Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
        Ultimul punct pe ordinea de zi: întrebări și interpelări. Dacă nu sunt, vă doresc sărbători 
fericite, un An Nou la fel de plin de realizări și vă mulțumesc frumos pentru toată susținerea! 
Sărbători fericite și La mulți ani! Declar ședința închisă!  
 

Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
    Lucian Dubălaru                                                                                    Demirel Spiridon 
 

 

 


